
I;OJ Mesto Presov 
Mestsky urad v Presove, Hlavna ul. c. 73, 08001 Presov 1 

- oddelenie manarerstva kvality a pnivnych sluZieb -

Adresovane: 
vecne prislusny-m veducim oddeleni MsU 
a miCelnikovi Mestskej policie v Presove 

Vas list cislo I zo diia NaSe cislo 
V.lQ.l2012/352 

Vee 
PoZiadavky zo zasadnutia VMC c. 5 - zo dna 1.10.2012 
Zapisnica VMC c. 5 bola MsU dorucena 3.10.2012 
PoZadovany datum zaslania odpovedi na poZiadavky 31.10.2012 

Presov 
5.10.2012 

Poziadavka C. 152/5/12 - vo veei obojsmernej premavky v casti uUe ~[pkova 
a Ondavska. 

Pan Adamcik, Terchovska ulica - vareali bYvalej Pleta, v.d., Solivar, podnika, ma 
problemy s dovozom tovaru (vstup od kotolne) do jeho arealu, lebo bola vytvorena 
jednosmema premavka na Sipkovej ulici a Ondavskej ulici.· Ziada aby sa to uviedlo do 
povodneho stavu (prvej etapy riesenia), cO VMC c. 5 berie ako opodstatnenu poziadavku 
t.j. realizaciu obojsmemej premavky v casti Sipkova ulica a Ondavska ulica, lebo je 
zamedzeny pristup pre podnikaterskU sferu (v arerui bYvalej Pleta, v.d., je 9 podnikaterskYch 
subjektov). Taktiez na VMC c. 5 doslo mnoho podnetov od obcanov, nakol'ko je teraz vel'mi 
komplikovany pristup na cintorin z casti Solivar. Touto upravou by sa riesHa jednosmema 
premavka len v casti Ondavskej ulice, tak ako to bolo realizovane v I. etape. 
Poziadavka odstupena oddeleniu dopravy, energetiky a zivotneho prostredia MsU 
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Ponadavka c. 153/5/12 - vo veci prepojenia Janackovej ulice so Svabskou ulicou 
a uskutocnenia pracovneho stretnutia k problemovYm 
dopravnym bodom na Kysuckej ulici. 

Pan Sekera, Janackova ulica - prisiel s dotazom, preco nie je prepojena Janackova 
ulica so Svabskou ulicou. Odbremenila - odrahcila by sa doprava. Potrebne prepojenie 
v diZke 20 m. 

prof. Stefko, Kukucinova - mal poZiadavku, aby sa uskutocnilo pracovne stretnutie 
k problemovYm dopravntm bodom na Kysuckej ulici, z dovodu dlhodobo mimoriadne 
neimosnej situacie. Pisomne predlozil (priloha c. 1 zApisnice) mome alternativne riesenie. 

VMC c. 5 iiada MsU zvolat' pracovni stretnutie na MsU v PreSove za ucasti 
poslancov VMC c. 5, KDI PreSov, oddelenim dopravy MsU, ztistupcov obcanov, 
k probJemovjm dopravnjm ulidam: Kysuckti, Ondavskti - Sipkovti a k mOZnosti 
prepojenia ulic Jandckovej so Svtibskou, z dovodu verkiho poetu dotazov od obcanov 
st'aiujucich sa na neunosnu dopravnu situdciu na uvedenjch ulidach. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu dopravy, energetiky a zivotneho prostredia MsU 

Poziadavka c. 154/5/12 - vo veci posypu na Janackovej ulici. 
Pan Sekera, Janackova ulica - Ziada aby sa nesolilo na Janackovej ulici, rozpadavaj11 

saploty. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu verejnoprospesnych cinnosti MsU 

Poziadavka c. 155/5/12 - vo veci riesenia dopravy po vybudovani kriZovatky ZVL 
Kosicka ulica. 

Pan Hajduk, Svabska ulica - informoval sa ako bude riesena doprava na Svaby po 
vybudovani krizovatky pri ZVL Kosicka ulica. 

VMC Co 5 iiada MsU 0 zabezpecenie prezentdcie projektu kriiovatka ZVL na VMC 
c. 5 v mesiad december. 

Poziadavka odstiipena oddeleniu dopravy, energetiky a zivotneho prostredia MsU 


Poziadavka c. 156/5/12 - vo veci vYbehov pre psov a vol'neho pohybu psov. 
Pani Strakova, pani Stofkova, Janackova ulica - informovali sa ohl'adom rybehov 

pre psov. Problem sidliska Svaby - vorny pohyb psov aj po cintorine, preco s11 pri COOP 
Jednota casto uviazane psy. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu hlavneho architekta mesta a iizemneho planovania 
MsU v siicinnosti s MsP 

Poziadavka c. 157/5/12 - vo veci parametrov komunikacie na Suvorovovej ulici. 
Pan Weber, Suvorovova ulica - upozomil, Ze na Suvorovovej ulici nie s11 v urcitej 

casti miestnej komunikacie dodriane parametre sirky komunikacie a casto dochadza ku 
kolfziam vozidiel. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu dopravy, energetiky a zivotneho prostredia MsU 
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Poziadavka c. 158/5/12 - vo veci vyasfaltovania cesty pri kontajneroch na Vafeckej ulici 
od c. 14. 

Pan Krajilak:, Vaiecka 14 - mal poziadavku, aby sa vyasfaltovala cesta pri 
kontajneroch na Vaieckej ulici od c. 14. Drobi sa bet6novj podklad,je vel'ka praSnost'. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu verejnoprospesnych cinnostf MsU 

Poziadavka c. 159/5/12 - vo veci osvetlenia novovybudovaneho parkoviska a oznacenia 
parkovacfch miest v lokalite Vafecka ulica. 

Pan Krajilak:, Vaiecka 14 - ziadal, aby novovybudovane parkovisko v danej lokalite 
bolo osvetlene, a aby boli oznacene parkovacie miesta. Umiestnenie osvetlenia je potrebne 
z d6vodu, ze casto dochadza v nocnych hodinach k poskodzovaniu motorovjch vozidiel na 
tomto parkovisku. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu verejnoprospesnych cinnosti MsU 

Poziadavka c. 160/5/12 - vo veci castejsieho kosenia travy v areali Z.s Vazecka. 
Pan Krajilak:, Vaiecka 14 - poZadoval, aby na ZS Vaieckej castejsie bola kosena 

trava v areali skoly. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu skolstva MsU 

Poziadavka c. 16115/12 - vo veci tlaku vody v potrubi. 
Pan Adamcik, Pionierska 12 - opakujuca sa poZiadavka k dodavke vody, Ze je silny 

tlak a poskodzuju sa tym vodovodne baterie. 
PoZiadavka odstiipena oddeleniu hlavneho architekta mesta a iizemneho pbinovania 
MsU 

Poziadavka c. 162/5/12 - vo veci riesenia kanalizacie v lokalite Pionierska ulica. 
Pan Adamcik, Pionierska 12 - upozomil na zle rieSenie kanalizacie danej casti, lebo 

pri daZd'och a vacsom odtoku vyraza obyvatel'om v domoch suterene kanw. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu verejnoprospesnych cinnosti MsU 

Poziadavka c. 163/5/12 - vo veci hluku v danej lokalite vzhl'adom na podnikatel'ske 
aktivity. 

Pan Adamcik, Pionierska 12 - upozomil na hluk v danej lokalite, starsim l'ud'om to 
vad{, vzhl'adom na podnikatel'ske aktivity v rodinnych domoch (zeleziarstvo, kov0vYr0ba, 
garaz.e), ktore boli odkUpene a podnikatelia tam vykomivaju podnikatel'sku Cinnost'. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu stavebneho poriadku MsU 
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Poziadavka c. 164/5/12 - vo veci premijmu nehnutel'nosti bjvaleho futbaloveho ihriska 
na Tajchu. 

Pan Straka, Janackova 11 a clenovia SK Slovan Solivar o. z. - infonnovali sa, ako 
bolo rozhodnut6 na zasadnuti mestsk6ho zastupiterstva v septembri ohradom ziadosti SK 
Slovan Solivar k premijmu nehnuternosti bY'val6ho futbaloveho ihriska na Tajchu. 

Z diskusie vyplynula poziadavka zvolat' MestskYm uradom v Presove pracovne 
stretnutie k mijomnej zmluve za ilcasti poslancov VMC 13.5, oddelenim mestskeho majetku, 
viceprimatora, pana Straku a pana Harbaca za SK Slovan Solivar. Na tomto stretnuti sa 
zadefinujil podmienky. 
Poziadavka odstiipena oddeleniu mestskeho majetku MsU 

Poziadavka c. 165/5/12 - vo veci stanovisk VMC c. 5 k ziadostiam SMaE. 

- nesilhlasne stanovisko VMC c. 5 k Ziadosti SMaE - odd. mestskeho majetku cislo: 

Ml14188/2012 zo diia 6.9.2012. 


- ziadost' SMaE, oddelerue mestskeho majetku, Ziadost' 0 stanovisko k predaju bytu cislo: 
91912/2012 zo diia 28.8.2012. 

VMC c. 5 ziada doplnit': sposob predaja, Ziadatefa. 

- ziadost' SMaE, oddelenie mestskeho majetku, ziadost' c. Ml2012115133 zo diia 26.9.2012. 
VMC c. 5 ziada doloiit' zmluvu medzi investorom a mestom k investicii vjstavby 

injraStruktury. 
Poziadavka odstupena oddeleniu mestskeho majetku MsU 

Poziadavka c. 166/5/12 - vo veci stanoviska VMC c. 5 k navrhovanym lokalitam pre 
vjbehy psov. 

- k ziadosti lng. arch. S. Jam, MsU, k navrhovanY"m lokalitam pre vjbehy psov. 
VMC c. 5 ziada zverejnit' navrhovane lokality obcanom k vyjadreniu. Podfa VMC 

Co 5 navrhovane lokality nie su vhodne na ucel vjbehu pre psov. 
Poziadavka odstupena oddeleniu hlavneho architekta mesta a iizemneho planovania 
MsU 

Poziadavka c. 167/5112 - vo veci stanoviska VMC c. 5 k realizacii RO c. 7. 
pre SMaE: VMC c. 5 ziada v najblizsom RO c. 7 v mesiad okt6ber 0 realizaciu 

nasledovneho: Chodnik a cyklochodnik Solivarska - nevycerpanu ciastku pre DSP pre 
uvedenu invest. akciu 7440 eur presunut' a rozdelit' takto: 6000 eur na verejnoprospdne 
prace a 1440 eur na spracovanie realizaciu PD Cyklochodnfk Svaby, cize spolu na PD 
CykL Svaby bude 3440 eur, lebo v ciastke 2000 eur ui schvalene prostriedky bolL Iedna sa 
o prostriedky z rezervy VMC pre rok 2012. 
Poziadavka odstiipena na riesenie oddeleniu investicnej vjstavby MsU v sucinnosti 
s oddelenim verejnoprospesnych cinnosti MsU a s oddelenim rozpoctu, uctovnictva 
a miezd MsU. 
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Tid.: 

Ing. :Cudovit Malaga 

PaedDr. Miroslav Benko 

Mgr. Peter Krajnak 

Mgr. Stanislav ferenc 

vazeni poslanci mestskeho zastupitel'stva Pre§ov, obvod Solivar 

V prekladanom texte podavam strucne zdovodnenie a mivrh rie~enia mimoriadne neunosnej situacie 
na ul. Kysucka v husto obY'vanej ~tvrti Pre~ov-So1ivar. 

A) Strucne zdovodnenie: 

1. 	 Kvoli nebezpecenstvu pri prechadzani chodcov cez cestu je casto kvoli rychlo iducim autam 
(casto s arogantn,Ymi rychlymi vodicmi) pre chodca problem prejst' cez cestu, nehovoriac 
o matkach s kociarikmi alebo star§fm Iud'om (zvIMt' je to akutne najma v niektorych 
vybranych casovYch intervaloch). 

2. 	 Casta je nielen vel'ka rychlost' prechadzajucich osobnych aut, ktore pri neexistencii barier 
arogantne poru~uju rychlostne obmedzenie (40kmlh), ale casto pOrWuju aj doteraj~ie zfikazy 
prechodu nfikladnych aut (aj mechanizmov, kombajnov atd'.), ale aj zakaz vjazdu motoriek 
zospodu, casto silnych a rachotiacich aj uprostred noci. 

3. 	 Na pomeme kratkom ttseku je aj pre policiu t'aZke tam stale stat' a striehnut' (to porusovanie sa 
neda ustriehnut' a pripadne nahlasenie obcana policii je v tom okamihu irelevantne, ked'ze 
vodic je pocas minuty davno prec). Podl'a vsetkeho vodici casto kalkulujo s tYm, ze na 
relativne kratsom useku, ktory je bez v:Yraznej~ich barier, ich nik nechyti. Ked'Ze policia 
nemoze stat' vzdy vsade, jedin)1n riesenim ochrany obcanov - chodcov - v te;to husto 
osidlenej centralnej Casu SoIivaru so mohutnejsie betonove retardery vo vacsom pocte so 
sucasntm osadenfm (Po cete; ich sirke) prechodov pre chodcov. 

4. 	 V sucasnosti tam teraz dokonca nie gU ani obycajne prechody pre chodcov (zebry) na 
miestach, kde koncia 4 chodniky pre chodcov: 

B} Alternativne ridenie (moine aj sucasne): 

a) 	 Zmenit' ulicu Kysucka - tUto husto zastavanii oblast' rodinnymi domami na typ 
(kategoriu) "Obytna zona", teda s obmedzenim rychlosti, retardermi a viacerymi 
prechodmi pre chodcov, 

b) 	 Zmenit' ulicu Kysucka najednosmernu cestu zhora smerom od Sekcova az po krizovatku 
so Solivarskou ulicou na Namesti osioboditel'ov. 

V pripade jednosmemej celej ulice Kysucka by autobus iSiel touto ulicou iba smerom od 
Sekcova a opacnym smerom by prechadzal cez ine ulice - aZ zo Solivarskej ul. cez ul. 
Kutuzovovu (okolo PIazza Beach). 

Rie~ila by sa neunosmi situacia aj vo vzt'ahu k prflis uzkej trase pre sucasne fungujuce oba 
smery autobusu: autobus by tadial' nesiel smerom na Sekcov (ako predtym) - ved' obidva 
chodniky v spodnej casti Kysuckej ulice nesplnaju sirku predpisanu podl'a lagislatfvy 
a cesta je tief prilis uzka - tak uzka, ze ani 2 autobusy ani autobus a vacsie auto sa nemozu 
(alebo len t'aZko mom) popri sebe miiiat'. 

Teraj~iu obojsmemu trasu autobusu spomfname aj preto, lebo to bolo kedysi oficalnou 
prellikou zjednosmernenia dopravy na Kysuckej ulici. 
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Chodnicky su tam na ui. Kysuckej na terajsich zastltvkach autobusu Kukucinova a d'alej 
nizsie take uzulinke, ze to protireci terajsej legislative a je to pre obcanov vel'mi 
nebezpecne. Jednosmema ulica by toto riesila aj vo vzt'ahu k autobusom. 

Spatna trasa autobusu by sa teda upravila. Buduca jednosmema trasa autobusu by bola 
smerom od Sekcova cez celu Kysucku aZ po Solivarsku ulicu. Prirom opacnym smerom 
by siel autobus zdoia zo Solivarskej ulice cez Kutuzovovu uI. (okolo PIazza Beach), 
Smetanovu uI. aZ na od ui. Laca Novoveskeho d'alej ako dosial'. 

S6casne d'alSie konkretne navrhovane 6prayy: 

- Ten I vefmi nizky kovovY retarder pod krizovatkou Kysuckli-Kukucinova, ktory tamje, 
rychlosf aut takrner neobmedzuje. Vytvorit' 4 sirSie bet6nove retardery (sirka vZdy 2-4 metre) 
na kaZdej krizovatke na Kysuckej ul. - aby boli sucasne na nich zebry, t.j. prechody pre 
chodcov cez cestu (Kysucku uI.). T.j. take bet6nove retardery (ktore ako pokracovanie vo 
v)'Ske chodnika su na urovni chodnika a woven v tej istej vYske nad cestou- ako je to urobene 
napriklad tesne pred sekcovskym Kauflandom). Daf tie siroke retardery s prechodmi pre 
chodcov minimalne na rychto kriZovatkach (ako pokracovanie chodnikov z kolmych ulic): 

a) pod krizovatkou Kysucka-BencUrova 

b) nad krizovatkou Kysucka-Sol'nobanska 

c) pod krizovatkou Kysucka-Tajovskeho 

d) a pod krizovatkou KysuckA-Smetanova 

Umiestnif vypukle zrkadlo na severozapadny roh ulice Kukucinova-KysuckA. 

Daf dopravnu znacku zAkaz vjazdu mimo dopravnej obsluhy zhora pred krizovatkou 
Kysuckli-Zimna a zdola pred krizovatkou SOl'nobanska-Kysucka. Samozrejme, autobus nech 
tam d'alej normalne cez KysuckU chom aj nech tam zostane jeho zastltvka rovnako ako 
napriklad na pesej z6ne na Hlavnej ui. v centre Pres ova 

Legenda - cervene oznaeenia na prilozenej mapke na Kysuckej ulici: 

- - ciarky 86 vyssie betooove retardery (oa ktorjch ma byt' zebra) na ceste na 6rovni chodoika 
v pocte: oa 4 miestach 

x - kriZiky s6 "zebry" prechody pre chodcov - spolu v pocte: 5 vrlitane tYch styroch na 
spominanych betonov}'ch retarderoch 

o - krUiky s6 dopravoe zoacky "zakaz vjazdu mimo dopravoej obsluhy" v pocte: 2 

• - bodka je vypukle zrkadlo v poete: 1 ks 

Priloha: .--
Mapka prislusnej casti Presov-Solivar 

prof. Ing. Dr. Rl>~PhD. 

08005 Pre~ov, Solivar Kukm!inova 17 




